
Tirsdag d. 09.04.2024 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. april 2024 

Deltagere: Niels Christian, Ole, Rasmus, Kristjan, Rikke, Sigurd.   Afbud fra Navina  

Dagsorden 

1) Bestyrelsen konstituerer sig 
2) Henvendelse fra Bæredygtig Trafik  
3) Veras Alle matrikel ophører 
4) Vej   

a. Felter  
b. 23B  
c. Kantsten 

5) Skraldestativer 
6) Vejtræer  

 

Ad. 1) Bestyrelsen konstituerer sig 

Niels Christian forsætter som formand, Ole forsætter som Kasser og Rasmus tiltræder som 
sekretær. Vi bød Sigurd Trolle Grunemann velkommen i bestyrelsen. 

Ad 2) Udvalget Bæredygtig Trafik afholder en Park Dag afholdes hvor vi bedes stille op til dialog 
og åbenhus, for at forklare og reklamere vores projekt. Kristjan stiller op d. 20. september.   

a. Kristjan laver et udkast til en nyhedspakke aka skriver en artikel, som deles med 
politikker og Vanløse Avisen. Vi har email adresser på lokaludvalget og 
borgmesteren. 

Ad. 3) Veras Alle – matrikel ejerskab ophører 
Vejlauget står som ejer af en matrikel, som støder op til banen og som ligger i vejlauget på den 
anden side af banen, Veras Alle Vejlaug.  
 
Landmåler har opmålt og opdateret tegninger hos kommunen mv. og sagen er nu afsluttet jf. de 
modtaget brev. Vi har aftalt med Veras Alle Vejlaug at vi deler regningen. Den forventes at blive 
modtaget snares. Dermed er vi ikke længere juridisk forpligtet på matrikel i Veras Alle Vejlaug. 
 
Ad. 4) Veje 
Vi har modtaget en registrering af alle vejfelter fra NCC, ca 432 stk skal genetableres, og vi har 
modtaget en acceptabelt tilbud. Niels Christian forhandler et tilbud på plads inkl markering af 
cykelstriber på Børglumvej. Vi forventer at det endelige tilbud lander omkring 100.000 kr, som er 
indenfor budgettet. Det er meget langtid siden at, vi har repareret felter på bump. Bump skal i 
øvrigt være markeret og overholde lovgivningen.  
 
23B – Mørtel i kloak: Kloakrensning af kloak viser at der er en større mængde grus og mørtel i 
kloakken ud for 23B. Ekstraordinær rensning koster 540 kr.  Ole skriver til beboeren vedr. denne 
ekstraregning. 
   
Kantsten ødelagt ud Bratskovvej 27: Vi kontakter ejeren af grunden og beder dem reparere 
dette. Ole skriver til ejeren.   
 



 
Ad. 5)  Skraldebeholder  
Kristjan har talt med en mand på Nørrebro – Bjarke – og vi er bekymret for at vi får 3 
genbrugsstationer med (glas, tekstil, og et 3. element).  
  
Børglumvej nær EDC og Jernbane Alle  
Trekant – Børglumvej / Herlufholmvej ud med Ålekistevej 
Herlufsholmvej ud for Super Bello og overfor Nordea.  
 
Kristjan kontakter Bjarke fra Kommunen, det haster ikke, men det er vigtigt at vi udtrykker vores 
utilfredshed med de foreslået placeringer (i vejareal).  
Man kan se eksempel på disse beholder udfor Burger Garage nær Føtex – Vanløse Alle / 
Apollovej. De er gravet ned under vejdækket, men der hober sig skrald op når containeren er 
fyldt. 
 
Ad. 6) Træer  
Ole har stoppet genetablering af vejtræer, da gartner ikke kunne skaffe de ønskede træer. Vi 
udskyder det udestående arbejde til efteråret.  
Vi overvejer at tale med HOFOR, men det er for tidligt at få et praj om hvor regnbedene 
etableres. Kristjan spørg HOFOR. 
 
Vi bør få et tilbud på hvad alternativ vejsalt koster – Urea – gødning / heste urin. Det anvendes 
på landingsbaner.  
 
Ad. 7) Eventuelt 
Vi mødes næste gang d. 28. maj kl. 17.00 til inspektionsrunde og bestyrelsesmiddag kl. 17:00.  
Rasmus booker Vanløse Bistro. 
 
Grus seddel og reminder om vedligehold skal uddeles. Ole producerer seddel, og giver besked 
om han skal bruge assistance.   


